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Z referendumom 20. aprila 1980 smo se kra-
jani v naši občini odločili za preoblikovanje
krajevnih skupnosti. S to našo odločitvijo smo
se opredelili za devet novih krajevnih skupnosti.

Z aktualnimi problemi novoustanovljenih
krajevnih skupnosti se je pretekli teden seznani-
la tudi občinska konferenca zveze komunistov.
V omenjenih KS so bili namreč organizirani
razgovori z najodgovornejšimi družbenopolitič-
nimi delavci. O problemih in stanju na področju
samoupravne in družbenopolitične organizira-

nosti, o pripravah na skupščinske volitve in o
najaktualnejših problemih v omenjenih sredi-
nah, je razpravljalo že predsedstvo OK SZDL
in tudi sprejelo poročilo, s katerim je člane
občinske konference ZK seznanil Peter Vrhunc.

Kar zadeva samoupravno organiziranost mo-
ramo povedati, da imajo v vseh 9 novoustanov-
Ijenih KS konstituirane samoupravne organe -
skupščine in svet KS že od vsega začetka in v
večini tudi aktivno delujejo. Res pa je, da v
nekaterih KS še nimajo vseh normativnih aktov,
zlasti statuta KS, kar nosi s seboj posledico, da
čiani samoupravnih organov slabše poznajo svo-
je pristojnosti. Takšen primer je Pijava gorica in
KS Stane Sever. V nekaterih KS imajo samou-
pravno delovanje zelo razvito, saj imajo poleg
poravnalnega sveta in sveta potrošnikov še od
štiri do sedem komisij za reševanje najaktual-
nejših nalog krajevne skupnosti. Tako je napri-
irier v Iški vasi, Rudniku in v KS Galjevica.

Aktivnost krajevnih skupnosti pa je, kot je
poudaril Peter Vrhunc, predsednik OK SZDL,
v veliki meri odvisno tudi od prostorskih pogo-
jev posamezne krajevne skupnosti. »Tega smo
se zavedali sicer ie ob sami aktivnosti preobli-
kovanja KS, zato smo y okviru OK SZDL zasta-

vili kar najboljše sodelovanje med posameznimi
KS in izvršnim svetom občine, ter na obstoječe
možnosti tudi dosegli z-adovoljive rezultate in
uspehe. V štirih KS so prostori začasno zadovo-
Ijivo rešeni, v štirih KS so prostori v postopku
gradnje oz. adaptacije, tako da je trenutno ne-
rešena le KS Peruzzi. Pri tem so bili potrebni še
dodatni napori. ker so med tem časom zadovo-
Ijivo adaptirani prostori KS Stane Sever pogore-
li in je bilo treba najti rešitev za pridobitev
novih prostorov, kar je prav tako v teku,« je
poudaril Peter Vrhunc.

Kaj pa družbenopolitična organiziranost kra-
jevnih skupnosti?

V večini novoustanovljenih KS so takoj pri-
stopili k ustanovitvi DPO, žal pa niso bili pov-
sod enako uspešni. Tako v KS Peruzzi in Galje-
vica še vedno ni krajevne organizacije ZSMS, v
KS Zeleni log pa je pravkar v ustanavljanju OO
ZK. Sicer pa je aktivnost DPO v krajevnih
skupnostih zadovoljiva, posebna pohvala gre
KK SZDL in OO ZK. Žal pa so ponekod preveč
površno kadrovali in bo potrebno ob program-
skih konferencah opraviti tudi nekatere kadrov-
ske spremembe in dopolnitve.
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